
 
 
 
 
 
 
 
Betreft:   vergunning van rechtswege schietpaal kasteellaan 1 
 
 
Gemert, 19 april 2024 
 
 
 
Geachte college,  
 
In het Gemerts Nieuwsblad van 26 maart 2024 lezen wij de volgende publicatie van het 
college. 
 

- Kasteellaan 1 besluit van rechtswege oprichten van een schietpaal voor de termijn 
van maximaal 10 jaar.  
 

Politiek op inhoud heeft de volgende vragen aan het college. 
 

- Er is volgens de publicatie een vergunning van rechtswege verleend. Waarom is dit 
van rechtswege? 
 

Wanneer de vergunning verleend is omdat niet binnen de wettelijke termijn is beslist, 
hebben wij de volgende vragen. 
 

- Waarom heeft het college niet binnen de wettelijke termijn een besluit genomen? 
 

- Hoe monitort het college dat aanvragen binnen de wettelijke termijn wordt 
afgehandeld. 
 

In de ruimtelijke onderbouwing staan een aantal zaken die naar mening van Politiek op 
Inhoud feitelijk onjuist zijn. Onder andere: 
 

1) De locatie is niet gelegen in cultuurhistorisch waardevol gebied  
2) Er zijn geen landschapselementen in de kasteeltuin aanwezig  
3) Ecologisch onderzoek is niet nodig naar mogelijke verstoring van beschermede soort 

door het schieten. 

 



- Deelt u de mening van Politiek op Inhoud dat de schietpaal wel in cultuurhistorisch 
waardevol gebied ligt? 
 

- Deelt u de mening van Politiek op Inhoud dat er wel landschapselementen in de 
kasteeltuin aanwezig zijn? 
 

- Deelt u de mening van Politiek op Inhoud dat er wel ecologisch onderzoek nodig is 
naar mogelijke verstoring van beschermede soort door het schieten? 
 

- Politiek op Inhoud vraagt zich af of het college de ruimtelijke onderbouwing feitelijk 
gecontroleerd heeft en bewust akkoord heet bevonden? 

o Indien ja, waarom zijn de 3 genoemde punten niet geconstateerd? 
 

- Er is een vergunning verleend voor het bouwwerk, maar niet voor het gebruik voor 
evenementen door de gilden? Wordt er wel een juiste procedure gevolgd? 
 

- Kan de schietpaal naast de Gilden ook door derden gebruikt worden? 
 

- Hoeveel dagen per jaar kan een schietevenement op deze locatie georganiseerd 
worden? 
 

- Vindt het college dat deze aanvraag omgevingsvergunning zorgvuldig is afgehandeld? 

 
Graag onze vragen vraag voor vraag beantwoorden. Daar waar een gesloten vraag gesteld 
wordt, verzoeken wij uw antwoord van een duidelijke toelichting te voorzien. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Jan Vroomans 
Raadslid Politiek op Inhoud 


